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Toegankelijkheid overheidscommunicatie  –  Initia-
tieven

Naar aanleiding van de Beleidsnota Welzijn, Ge-
zondheid en Gelijke Kansen 1999-2004 werd afge-
sproken de beleidsnota te herwerken en meer toe-
gankelijk te maken voor een breder publiek.

Zo gebeurde de "hertaling" van de Beleidsnota Wel-
zijn in een eenvoudiger en toegankelijke taal en zou
het effect ervan worden afgewacht om meer gelijk-
aardige initiatieven al dan niet te nemen. Het was
immers belangrijk.

Bovendien zou elke minister mee gestimuleerd worden
om de gelijkekansenprincipes voor overheidscommu-
nicatie uit te werken in het eigen beleidsdomein, aldus
de toenmalige minister bevoegd voor Gelijke Kansen.

Mag ik de minister vragen welke maatregelen op het
gebied van toegankelijke overheidscommunicatie
door de minister van Welzijn nog genomen werden
na het verschijnen van deze beleidsnota ?

Antwoord

De acties op het vlak van de toegankelijkheid van
informatie werden deze legislatuur voornamelijk
toegespitst op de toegankelijkheid van websites voor
blinden en slechtzienden. 

Deze thematiek werd als prioritair beschouwd, aan-
gezien het gebruik van de elektronische informatie-
snelweg dermate aan belang wint dat een groot ge-
vaar tot verdere achterstelling van de doelgroep in
kwestie dreigt.

Zo werd vanuit het Vlaams Steunpunt Toegankelijk-
heid het "Blindsurfer-project" van de VZW Blinden-
zorg Licht en Liefde ondersteund, waarbinnen in een
eerste fase werk werd gemaakt van de samenstelling
en ruime verspreiding van een praktische brochure
met de krijtlijnen voor een leesbare website, de ont-
wikkeling van een toegankelijkheidslabel als her-
kenningspunt voor toegankelijke websites, en de or-
ganisatie van een succesvolle studiedag rond de pro-
blematiek. In een tweede fase werd het accent ge-
legd op de systematische screening van een aantal
websites van de Vlaamse overheid, gevolgd door
feedback aan webbeheerders, om hen zodoende een

duidelijk en praktisch inzicht te geven in de proble-
matiek en de - vaak eenvoudige - oplossingen. Ook
werd aan een aantal websites het label toegekend als
herkenningspunt voor de blinde gebruiker. 

Dit project kreeg nadien opvolging binnen alle Pro-
vinciale Steunpunten Toegankelijkheid, die alle pro-
vinciale websites lieten screenen en hierrond een
aantal vormings- en infosessies organiseerden.

Intussen werd het project ook aangegrepen als op-
stap voor de aanmaak van een stappenplan dat het
geleidelijk toegankelijk maken van alle websites van
de Vlaamse overheid beoogt. Hieromtrent leg ik de-
ze legislatuur, samen met mijn collega's de heer Paul
Van Grembergen, Vlaams minister van Ambtenaren-
zaken, en mevrouw Patricia Ceysens, Vlaams minis-
ter van E-government, een nota met een engage-
mentsverklaring aan de Vlaamse regering voor.


